
Zápis č.  05/2015 
z jednání místní komise ve čtvrti JAROŠOV konaného dne  14.05.2015 od 17:30 hodin  

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Přítomni: J. Zapletal, V. Nálepová, D. Vlčková,  D. Jakšík,  B. Jančíková, V. Mikulková,  J. Kolaja, Ing. 
J. Plášek, R. Prchlík 
Omluven: J. Vydlák 
Host:  Ing. Zdeněk Procházka, místostarosta města Uh.Hradiště 
 
Program jednání: 

1. Zahájení 
2. Kontrola úkolů z minulého jednání  
3. Různé  
4. Závěr 

 
Ad 1)  
Jednání zahájil předseda komise pan Jan Zapletal, seznámil s programem jednání, který byl 
odsouhlasen 
Na úvod přivítal hosta komise Ing. Zdeňka Procházku, místostarostu města Uh. Hradiště a 
předal mu slovo. 
 
Ing. Procházka seznámil komisi s novým návrhem směny pozemků v areálu bývalého 
pivovaru a odprodeji městského pozemku v areálu bývalého pivovaru p. Vymyslickému, ke 
kterému by město bylo svolné za předpokladu zřízení věcného břemene průchodnosti 
areálem. 
  
Usnesení: 
MK jednohlasně odsouhlasila předložený návrh směny pozemku a odprodeji za 
podmínky zřízení věcného břemene a nemá k němu připomínek. 
MK dále požaduje, pokud bude v této lokalitě žádáno o změnu územního plánu, aby 
byla o této situaci informována a mohla se k tomu vyjádřit. MK nebude souhlasit 
s takovou změnou územního plánu, která by vedla k výraznému zvýšení dopravní 
zátěže. 
 
Ad 2) 
Kontrola úkolů  
 
Odbor dopravy  a EKO 
 
01/06/2014/MK/JA 
Odborem dopravy byly předloženy podklady pro výstavbu chodníků v místní části Jarošov. 
-  MK odsouhlasila „Vypracovat projektovou dokumentaci na výstavbu chodníků vlevo od  
zastávky „U Bagru“ – po konec ulice „U Cihelny“. 
Odpověď: na základě převedených finančních prostředků z komise bude v letošním roce 
odborem dopravy objednána projektová dokumentace na realizaci chodníků.  
Usnesení: 
MK v souvislosti s výstavbou chodníků v místní části žádá o převod peněz na odbor 
dopravy na vypracování PD. Po vypracování projektové dokumentace bude akce 
financována z finančních prostředků komise. 
 
Odbor ŽP 
05/07/2014/MKJA 
V ulici „Stará cesta“ – před domem č. p. 485 – je třeba zabezpečit ořezání vzrostlé zeleně, 
která brání běžnému průchodu na chodníku. 
(členy MK bude prověřen stav provedené údržby) 



 
SMM 
06/01/2015/MKJA 
Opěrná zeď na pozemku p. č. 855/19 na sídlišti Louky – majetek města. 
MK znovu žádá, aby byla opěrná zeď neprodleně zavedena do majetku města. Její stav 
je špatný, je nezbytné začít okamžitě s její opravou a provádět na ní běžnou údržbu. 
 
pro Radu města 
07/01/2015/MKJA 
„MK doporučuje Radě města zvážit změnu způsobu provádění běžné údržby zeleně v místní 
části Jarošov. Navrhuje vypsání veřejné soutěže na úklid veřejného prostranství a údržbu 
zeleně (sečení trávy, ořez dřevin) tak, aby vybraná firma prováděla tyto činnosti průběžně 
celý kalendářní rok. Místní komise by dohlížela na plnění smlouvy. Současný způsob 
zadávání jednotlivých prací přes odbory města považujeme za nepružný. Občané velice 
citlivě reagují na drobné nedostatky v obci, což jsou přesně problémy s veřejnou zelení“. 
Odpověď: 
Pan radní Elfmark kontaktoval pana Žižku, nemá zájem o sečení pro město, je kapacitně pokrytý, 
nemá na to čas. Pan Klíma z Hratesu nám sdělil, že mimo rámec firmy nemohou nikoho zaměstnávat.  
Je potřeba zkvalitnit komunikaci mezi občany a firmou Hrates. 
MK bere na vědomí zprávu pana radního. Žádáme společnost Hrates, aby 
přepracovala svůj údržbový plán tak, aby nedocházelo ke kolizím (např. zametací vůz 
jezdí v místní části Jarošov vždy den před svozem odpadu). Zároveň upozorňujeme, 
že momentálně je zeleň na městských pozemcích přerostlá. 
 
Ad 4)   
Různé:  
 
Odbor informatiky 
Předána informace o možnosti systému předávání podnětů občanů členům komisí 
prostřednictvím emailového distribučního seznamu a dále informace o možnosti 
zveřejňování aktivit místních komisí na webových stránkách www.mesto-uh.cz.  
 
MK žádá o nastavení této formy předávání a předává seznam emailových adres: 'Jan 
Zapletal' (zapletal.jan@kkuh.cz) Dagmar Jámborová (dagmar.jamborova@seznam.cz); 
Prchlik.R@seznam.cz; bohdana.jancikova@seznam.cz; Jiří Plášek (plasek19@gmail.com); 
jaksik@kkuh.cz; j.vydlak@gmail.com; Kolaja Jiří (jurakolaja@seznam.cz) 
 
Tajemnicí komise byly předány informace z jednání tajemníků komisí s tajemníkem 
Městského úřadu: 
- sledovat údržbu pomníků v místních částech 
- zjistit zda nejsou černé skládky – na tyto upozornit 
- úvaha o zjištění někoho, kdo by zabezpečoval údržbové práce v místní části na dohodu 
- bude probíhat pravidelné pozvání předsedů MK na jednání RM 
MK bere na vědomí  
 
Nové úkoly 
 
01/05/2015/MKJA 
SO 
Podnět na provedení údržby v zadním traktu pivovaru souběžným s ulicí „Na Kopečku“ 
- dochází zde k degradaci omítek, které padají na přilehlý chodník – hrozí nebezpečí úrazu. 
 
 
 
 

http://www.mesto-uh.cz/
mailto:zapletal.jan@kkuh.cz


MP 
02/05/20185/MKJA 
Žádáme o provádění preventivních kontrol lokality (ve večerních hodinách) mezi vjezdem do 
pivovaru a společnosti Grafiko (parcela č. 733/44) v majetku města – MK místo vnímá jako 
bezpečnostní riziko.  
 
ŽP 
Při dodržování zákazu pálení – požadavek občanů, aby pytle na bioodpad byly za 
přijatelnější cenu (nižší, než momentálně společnost Hrates nabízí). 
MK doporučuje, aby pytle na bioodpad bylo možné zakoupit i jinde, než v ulici 
Průmyslová. Navrhujeme například podatelnu Městského úřadu, nebo Městské 
informační centrum, nebo pobočku Knihovny BBB v Jarošově.  
 
 
Ad 5) Závěr 
MK ukončena v 19:30 hodin. Příští jednání komise 11. června 2015 v hasičské zbrojnici. 
 
 
 
Zapsala:  Věra Mikulková                                          Ověřil:      Jan Zapletal 
 
 
http://www.mesto-uh.cz/Folders/23868-1-Mistni+komise+Jarosov.aspx 
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